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 Kjære brødre  
Jeg har gleden av å sende en sommerhilsen fra Overmeste-
ren til dere alle. Jeg ønsker å takke for en flott vårsesjon 
med mange fine møter. Det er flott at vi har fått en ny bror 
og at det er enda en ny bror som kommer i september.  

 
Jeg ønsker også å rette en spesiell hilsen til alle brødre som er syke og ikke 
har anledning til å komme i logen for øyeblikket. Vi sender våre beste ønsker 
om god bedring til dere alle, og vi håper å se dere tilbake i logen så snart 
som mulig. Dere er savnet, og fellesskapet blir ikke det samme uten dere. 
 
Nå er det sommer, og jeg håper at hver og en av dere får en fantastisk tid i 
løpet av de kommende månedene. Bruk denne tiden til å hvile, lade opp og ny-
te alt det sommeren har å tilby. Ta vare på hverandre og vær støttende mot 
de som trenger det. 
 
Takk for deres engasjement og bidrag til logens fellesskap. Jeg gleder meg 
til høsten når vi gjenopptar arbeidet med et nytt kollegium og mange nye 
brødre på stolene. Sammen kan vi fortsette å bygge et sterkt og menings-
fullt brorskap i Loge 15 Kongshaug. 
 
Ha en strålende sommer, og måtte den bringe dere glede, fred og inspira-
sjon. 
OM Svein Trollsås 

________________________________________________________ 

 
Gode Brødre! 
Mai har vært kald med mye vind fra nord, noen få dager med 
brukbar temperatur, men nå må sommeren komme. Når dette 
leses har vi kommet godt ut i juni og vi fortjene godt over 20 
grader og lite vind.                                                                                                         

Vårterminen 2023 går mot slutten, våre logemøter har vi kommet i havn 
med, og det er kun sommerfesten og ut i det blå som gjenstår.                                    

22. mars var jeg sammen med distriktsrådet på besøk til Loge Færder og til-
delte Rikard Trollsås 40 års veteranjuvèl, jeg var så heldig og fikk være 
fungerende Stor Marsjall, noe som jeg syntes er en meget fin oppgave.              

17. april var det veteranjuvèl tildeling i loge Kongshaug, og jeg tildelte 25 
års veteranjuvèl til Hans Jørgen Vesterås.                                                                  
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Eks. Overmestre fra vår loge fungerte som Storembedsmenn på de øvrige 
stolene. Det ble en meget fin og verdig seremoni.                                                                      

8. mai var alt klart til 50 års veteranjuvèl tildeling i loge Kongshaug. Bror 
Ragnar Allum skulle få sin fortjente juvèl. Dessverre ble han syk og måtte 
på sykehus, så veteranjuvèl tildelingen måtte dessverre utsettes til en sene-
re anledning.                                                                                     

Det har også vært møter i distriktsrådet, kollegiet og i nevnd for logens 
styrkelse og ekspansjon, så mye tid går med til loge arbeid.                                 

Nå har jeg vært Storrepresentant i Loge 15 Kongshaug i fire år, da er det 
på tide at nye krefter får overta.                                                                                      

Det har vært en fin tid, lært mye om logens indre liv og hva som skal til for 
at alt skal fungere på best mulig måte, og jeg har forsøkt å gjøre mitt bes-
te. Jeg vil ønske vår nye Storrepresentant lykke til med oppgaven. 

Da vil jeg som Storrepresentant ønske alle brødre med familier en riktig 
god sommer og minne alle på at vi trenger flere brødre, vi må alle ta et fel-
les ansvar. 

Med hilsen i V,K og S 

Fred Magne Olafsen 

Storrepresentant 

________________________________________________________ 

 
Heroldens hjørne 
Det stunder mot sommer og lyse, varme dager. For 
oss som feirer bursdag i høst og vintermåneder, 
hadde det vært fint med en sommerbursdag. Jeg 
ønsket meg det når jeg var ung, ville ut og leke med 
kompiser, men når vinden ulte og peip med snøfiller i 
kastene, så var ikke det aktuelt. Tenk å få feire da-
gen i sommer og sol. Kan noen ombud finne på et slikt 
tiltak? Nei, en får ta det som kommer.  
Vi valgte å gjøre ferdig et nummer av Kongshaug nytt til begynnelsen av juni, 
vi håper at det vil bli godt mottatt, og er veldig spent på hvor mange av 
brødrene som leser det som vi presenterer. Dere er ikke så flinke med tilba-
kemeldinger, vi hører lite hverken av ros eller ris. Husk på at vi bruker en 
del tid for å få dette til, og vil gjerne at det er litt interessant for dere.  
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Når vi starter opp igjen med møtene i august/september, så blir det med no-
en andre ansikter på stolene enn i de to siste årene. Vi ønsker alle riktig lyk-
ke til, gode møter krever litt ekstra innsats. 
 

En riktig god sommer til alle brødre med familie, og som det heter: «ta vare 
på hverandre». 
 

Åge B. Eriksen 
Herold 

_________________________________________________________ 

 

Siden sist 
20.03 Arbm. 1. g N. 

Ca. 25 brødre møtte denne kvelden, og programmet var opp-
lesning av Nominasjonsnemdas innstilling til kandidater for 
embedsmenn og valgte nemnder for perioden 2023 – 2025. 
Kapellanen hadde foredrag under etisk post om sannhet. 

Meny på ettermøtet var to snitter med karbonade og reker/
egg. Som underholdning hadde Undermester Myklebust leid 
inn Roy Einar Dreng som er låtskriver og sanger. Han spiller 
gitar og munnspill, og skriver sanger om det som kalles 
«folk» sjangeren, og han spiller nå inn et album som heter 
«Mellom himmel og jord». Norske tekster om myter og over-
tro, huldra og småfolk.  

Roy Einar er fra Tjølling, og tekstene er knyttet til det distriktet. Hans pro-
gram for kvelden var:  

«Bodde her som liten gutt», «Huldra», «Nybygger’n,» «Hvalfanger’n» og 
«Folketro».  

Han har god sangstemme, og var flink med instrumentene, en fin og spirituell 
underholdning. Vi hører gjerne på ham ved en annen anledning. 

Vinlotteriet innbragte kr.  2800.  

Åbe 
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17.04 25 Ve Ju 

Litt over 20 brødre kom denne kvelden for i hovedsak å overvære tildeling av 
25 års veteranjuvèl til bror Hans Jørgen Vesterås. 

Etter at br. Kapellan Vestly hadde lest opp liste over avdøde brødre, ble det 
utført valg av nytt kollegie og nemnder for perioden 2023 - 2025. Dette er 
ført opp annet sted i bladet. 

Seremonien ble utført av Presiderende Embedsmann Storrepresentant Fred 
Magne Olafsen, og som fung. Stor-marsjall Eks OM Svein Harald Sataslaat-
ten, som UM Eks Storrepr. Reidar Bjørkmark, som Eks OM Eks. Storrepr. 
Bjørn Solberg og som kapellan Eks Storrepr. Åge B. Eriksen.  
Seremonien ble utført på en høytidelig og god måte. 

Meny til brodermåltidet var svine-
filet OSCAR m/Choronsaus, som 
var både mektig og god.  
OM Trollsås hilste den nye 25 år 
Veteran velkommen, og overrakte 
diplom, 25 års veteranminiatyr og 
blomster. Br. Vesterås takket for 
en høytidelig og ettertenksom se-
remoni. Han hadde ikke hatt anled-
ning til å delta så mye på møtene i 
de siste årene, men lovet å bli en 
flittigere bror i fremtiden.  

 

Han fadder Eks Storrepr. Frank 
Eriksen ba om ordet, og fortale litt 
fra innvielsen for 25 år siden, og 
avsluttet med et fint dikt. 
 

Undermester Myklebust avsluttet taffelet med sang-
en «Secret of life» av James Taylor. Vår UM er en 
dyktig pianist, og har god sangstemme. 
 

Så ble det servert kaffe og bløtkake i salongen, og 
mette og gode var det bare å finne veien hjem. 
 

ÅBE  

Foran fra v: OM Svein Trollsås, Br. Hans Jørgen Veste-
rås, Storrepr. Fred Magne Olafsen, bak fra v. Eks Stor-
repr Åge B. Eriksen, Eks OM Svein Harald Sataslaatten, 

Eks Storrepr Reidar Bjørkmark, Eks Storrepr. Bjørn 

Solberg,  

Fadder Frank O. Eriksen og Hans Jørgen Vesterås 



                                                         Kongshaug-nytt  Nr. 2 2023 Årgang 35                                                    6                                                

 

 

8. mai. Arbeidsmøte 

Dette møtet skulle vært tildeling av 50 års Veteranjuvèl til bror Ragnar Al-
lum, men på grunn av sykdom ble dette avlyst.  

På programmet ble Nevnd for SOS barnebyer oppløst, og fondets oppgave 
overført til Nevnd for utadrettet arbeid.  

Det ble bestemt å avholde nytt ekstraordinært møte påfølgende mandag  
for å diskutere og eventuelt godkjenne revidert Særlov, før den sendes til 
Storlogen for endelig godkjenning. 

Det var 27 brødre tilstede i salen. 

Meny på ettermøtet var karbonadesmørbrød og kaffe/te, og en utlodning 
som satte punktum for denne kvelden. 

ÅBE 

________________________________________________________ 

15. mai X Arbeidsmøte 

Denne kvelden var det lagt opp til avstemming for den 
reviderte Logens Særlov. Fem brødre hadde sendt inn 
forslag til mindre endringer, og etter litt debatt og 
diskusjoner, ble den godkjent. Videre skal den sendes 
via DSS til Storlogen for endelig godkjenning.  

Overmester Trollsås ønsket brødrene med familie en 
god sommer, og på ettermøtet repliserte Undermester 
Myklebust hilsenen fra seg og brødrene. 

27 Brødre møtte og fikk servert karbonadesmørbrød, 
og et rikholdig gavebord med foredlede druer og sjoko-
lade, som ble loddet ut. Noe innkjøpt, og annet gitt av 
vår nye bror Peter Næstrøm fra Gjennestad Hagesen-
ter. Dette innbragte kr. 6.200.-. 
 

 

 

 

En fin kveld for avslutning av vårsesjonen. Vel møtt til sommerfesten på 
Gokstad kystlag den 10. juni kl. 18. Beskjed om påmelding kommer fra UM i 
god tid. 

ÅBE 

Her er karbonaden fortært og trekning foretatt. 
Da er det tid for de «store» daglige sakene.  
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Bilde av den nye Stor Sire på plass i salong-
en. 

 

Geir Småvik ble valgt til Ordenens Stor Sire på 
Storlogemøtet i fjor for fire år, han avløste 
Morten Buan som ble utnevnt til Europeisk Stor 
Sire 

 

 

 

________________________________________________________ 

 

En æra i Loge 15 Kongshaug er over, så hva nå…..? 

«Alt har sin tid» er ord vi benytter på mange områder og om mye forskjel-
lig. Og nå har vi faktisk kommet dit at det er aktuelt å bruke disse ordene 
i loge-sammenheng også. Og hva tenker jeg på da? 

Loge 15 Kongshaug har en lang historie med en fantastisk støtte til SOS-
Barnebyer. I mange år hadde logen enerett på salg av ballonger til barn på 
17. mai, og i noen år var de også ute på lørdager med lirekasse og spilte 
rundt om i byen. Dette foregikk om sommeren og om vinteren ble det ar-
rangert klubbaftener med fantastisk oppslutning. Men det ble lagt store 
belastninger på medlemmene med lirekasse-spilling på våren og gjennom 
beste sommerferietid pluss flere ukers forberedelser og klargjøring av 
ballonger til 17. mai. Det hendte til og med at de måtte «leie inn» ungdom 
for å bli ferdig. Men resultatet var en fantastisk inntjening, og utrolige 
summer har blitt overlevert SOS-Barnebyer gjennom mange år. I tillegg 
jobbet de langsiktig og bygde opp et fond med klare statutter, som en buf-
fer mot uventede forhold. Og de skulle bare visst hvor rett de fikk….. 

For i løpet av noe år forsvant inntektsmulighetene våre. Først som et lite 
varsko da lirekassegjengen «la inn årene» og solgte lirekassen. Så full 
stopp da det noen år senere vokste frem en nasjonal opinion mot plast-
forsøplingen fra 17- mai ballonger som forsvant til værs og falt ned igjen i 
skog og vann. Enden ble forbud mot ballongsalg på 17. mai fra kommunal ei-
endom for 5-6 år siden, og dermed også helt slutt på logens muligheter for 
store inntekter. 
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,så hva nå…..? 

Etter noen «svært magre år» inntektsmessig, kom tanken opp om det kunne 
være mulig å hjelpe en eller flere lokale aktører opp mot Budordene våre? 
Ikke for å slutte å støtte til SOS-Barnebyer, men noen vi kunne yte praktisk 
hjelp til i stedet for økonomisk? Og uten stress eller store, faste belast-
ninger på medlemmene? Altså noe vi kunne samles om frivillig og kose oss litt 
med sammen utenom møtene våre, samtidig som vi gjorde en innsats for loka-
le «trengende». 

Så kom OM Svein Trollsås med en idè. Han hadde en del kjennskap til Napern 
ungdomsklubb gjennom sitt vennskap med Kjell Åge Hem, far til Jarle Hem 
som er daglig leder der. De hadde fått et problem etter at en forening had-
de trukket seg fra å hjelpe ungdommene med å plukke nedfalls-epler på høs-
ten. Eplene hadde de sendt til pressing og fått tilbake for pasteurisering, 
tapping på flasker og salg til kjente. Og nå hadde de investert i egen eple-
presse som det så ut til at de ikke ville få brukt, med tapte ekstra-inntekter 
som resultat. Kunne vi overta det kanskje? 

Vi snudde oss rundt, fikk en liste med navn/adresser som Napern hadde av-
tale med og satte i gang. Det fine var at det var ikke noe press på å plukke, 
kom når det passer. Og brødrene stilte opp!! Selv om antallet kunne variere 
fra 2-12 brødre fra gang til gang, er det totalt sett moro å se tilbake på 
hvor mange det passet for. For jeg føler at alle som kom følte seg velkom-
men og inkludert, uansett om de kom sjelden eller ofte. 

I fjor (2022) ble det ikke noe epleplukking grunnet en veldig 
«oppblomstring» av rognebærmøll som ødela sesongen helt. Men i år (2023) 
bør det bli et godt eple-år igjen, og september setter vi i gang igjen. Pluk-
king tirsdag/onsdag og pressing med tapping på flasker på torsdag. Og igjen 
vil vi si: «Kom så ofte du kan». Har du en ettermiddag «til overs» så kom, en-
ten det er for en enkelt gang eller for flere ganger. 

Det siste «gode» eple-året (2021) tok vi ansvar for salget også, og resulta-
tet av vår totale innsats var at vi skaffet Napern en ekstrainntekt på kr 
47.000,- i rene kroner, mens de verdsatte innsatsen vår sammen med resul-
tatet til å ha en tilnærmet dobbelt verdi for dem. 

 

Yngve Trydalj evner ut jor-
den rundt nye bærbusker   

Kjell Åge Hem slår ugresset 
rundt bringebærene  



                                                       Kongshaug-nytt  Nr. 2 2023 Årgang 35                                              9                                                                                               

 

 
I år (2023) har vi fått et nytt Napern-prosjekt. Kjell Åge Hem og frue har i 
et par-tre år hatt en kjøkkenhage (parsell) ute hos Bonden på Helgerød-
veien, der de dyrker hovedsakelig bær til inntekt for Napern. De trenger 
hjelp til å vanne, holde hagen i orden og senere bærplukking. Bærene skal bli 
til syltetøy som skal selges til inntekt for Napern, noe de forsøkte med stor 
suksess i fjor. Enkle oppgaver som er aktuelle enkelte dager gjennom som-
meren. Det vil bli varslet når behovet melder seg og vi håper på god respons 
også for dette. Og igjen: «Møt så ofte du kan». Til slutt vil jeg få ønske alle 
en god sommer!       
YT 
_________________________________________________________                                     

 
 
Mitt forhold til SOS Barnebyer gjennom Loge nr. 15 Kongshaug 

 

Jeg ble tatt opp som medlem av logen 2. desember 2002. Mitt medlemskap 
var et resultat av de bakgrunnsopplysninger jeg fikk av min fadder, Kjell 
Krohn Riege. En av de sakene han informerte meg om, var Logens engasje-
ment og arbeid med å skaffe penger til SOS Barnebyer. Dette var en av ho-
vedårsakene til at jeg valgte å søke om medlemskap fordi jeg lenge hadde 
hatt et ønske om å kunne være med og bidra til et bedre liv for vanskeligs-
tilte barn.  

Som enkeltperson hadde jeg så langt ikke bidratt i særlig grad, men gjen-
nom Logen og det fantastiske arbeidet og innsatsviljen som kom for dagen 
gjennom ildsjelen Eks OM Birger B. Vabog var det umulig å sitte på sidelin-
jen. Det er jo også slik at det som ble oppnådd hadde ikke vært mulig uten 
stor deltagelse fra brødrene, men også familie.  

Det finnes mange gode formål og behovet for hjelp til vanskeligstilte vil all-
tid være der. Ett ordtak er at «man kan ikke hjelpe alle, men alle kan hjelpe 
noen». Jeg vet at gjennom den innsatsen som Loge nr. 15 Kongshaug har bi-
dratt med gjennom mange år, har kommet uendelig mange barn til gode og 
jeg håper virkelig at denne innsatsen vil fortsette også i framtiden. Mye har 
forandret seg siden min inntreden i logen men jeg håper at denne innsatsen 
og formålet ikke blir glemt, men at viljen til å fortsette i en eller annen 
form, også vil være der i framtiden. 

Arild L 
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Reidar Bjørkmark f. Nilsen har rundet 90 år. 

 

Reidar er født i Stokke 24. mai 1933 som nr. 2 av 
tre søsken. De andre to er borte. Familien flyttet 
til Sandefjord, og han gikk folkeskole på Helge-
rød og framhaldsskole på Sandar skole. 
Han var som gutter flest i den alderen interes-
sert i å drive idrett, og ikke minst fotball. I til-
legg sportsfiske både i bekker og vann og i sjøen, 
og brikkespillet sjakk. 

Han begynte også på realskole, men da økonomien 
i familien ikke var så god, ble det bare ett år, og 
så ut på bøljan blå. Han har summert alle årene 
ute til sjøs, og er kommet til over tretti. 

De to første sesongene var på hvalfangst i sør. Mer skolegang måtte til, for 
det som interesserte var maskiner, 1949-50 maskinaspirantlinje på skole i 
Sandefjord. Verkstedtid var viktig for videre karriere, og ble utført på 
Framnes Mekaniske Verksted i perioden 1951 - 53.  
Så førstegangstjeneste i marinen, videre kvartermester på MTB stasjonert 
i Horten og Haakonsvern/Bergen, til sammen to år fra 1953-55. 
Videre en sesong til på hvalfangst, som 2. maskinist hos rederiet Thor Dahl, 
1956 hyre på en ny Panamabåt fra rederiet «Onstad Shipping» til Niels On-
stad og Sonja Henie i New York. Han var blitt gift med Reidunn, og hun 
skulle være med. Den gang var det slik at om en mønstret på utenfor Euro-
pa, så var det vanlig med to års kontrakt. Kom skipet innom havn i Europa, så 
hadde man krav på fri hjemreise. Det fikk en ikke fra andre steder i ver-
den. 
Han har hele tiden reist på tankbåter, og kan reglementene som gjelder for 
slik fart. Det har han bevist i senere tid. Lover og regler en utformet av 
IMO, International Maritim Organisation, som brukes av sjøfolk over hele 
verden. 

 

 

 

 

 

 
M/T SONJA, etter Isdronningen Sonja Henie som var gift med rederen Niels Onstad.  
Skipet ble bygd i  1965 på Stord Verft. Lengde 249m og bredde 39m, tonnasje 84.620 
TDW.  
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I 1959 tok han Chiefskole i Tønsberg, og etter den ble det ny tur utenskjærs 
sammen med Reidunn. 

Han ble satt til å være rederiets mann når det skulle bygges nye skip. Hadde 
ansvaret på A/S Stord/Stord Verft, for bygging av tre skip i 1965, 1966 og 
1968. Videre til Japan for bygging av to skip til, 1973-74 og 1976-77. 
Han mener selv at han har hatt en skytsengel ved seg gjennom tidene, som 
har passet på at det ikke hendte ham noe dramatisk, det var nære nok noen 
ganger, men det gikk godt. 

Han forlot sjølivet i 1977, fikk jobb på land hos rederiet Haldor Virik her i 
byen.  

Så begynte han å undervise om lover og regler for frakt av farlig last, olje – 
kjemikalier – og flytende gass. Først i Brevik på slutten av 1980-årene, videre 
til Horten. Han sluttet ikke med å undervise før han rundet 88 år! Han mente 
at han hadde så mye igjen selv, for å holde på så lenge.  

Loge og Leirtiden. 

Han ble opptatt i Loge Kongshaug våren 1965, og er således den som har 
lengst «fartstid» i Ordenen av våre brødre, hvis helsa holder blir det tilde-
ling av 60 VeJu om to år. 

Vi tar med litt av de embeter han har hatt i logen: Kapellan, to perioder som 
sekretær, Undermester, Overmester, Eks Overmester, og i Leir Vestfold: 
Sekretær, Yppersteprest, Hoved Patriark, Eks Hovedpatriark og Storrepre-
sentant. 

Til slutt må vi ta med en hobby han begynte med for bare tre år siden, 
slektsforskning. Han ville finne ut hvor han kom fra, og han har funnet aner 
så langt tilbake som til Vikingetiden, kongelige i England og andre steder i Eu-
ropa, må vite.   

Vi hører gjerne mer om ditt verdensomspennende liv ved en passene anled-
ning. Kanskje en klubbaften?  

Vel overstått 90-årsdag! 
 

ÅBE  



                                                         Kongshaug-nytt  Nr. 2 2023 Årgang 35                                                    12                                                

 

 

 

Birger J. Bjørnstad 85 år 

Birger er født 22. april 1938 på Hetland ved Stavang-
er som den nest yngste av fem søsken, hvor alle lever, 
og den eldste har rundet 98 år. 

Han minnes barndommen som en harmonisk familie, 
men som guttunge var det fristende å slenge en snø-
ball etter tyskerne. De bodde på landet med mye gle-
de, sang og musikk. Huset ble fylt med klassiske toner 
av Johann Sebastian Bach, gode toner som har fulgt 
ham gjennom livet. Hele familien var med, mor på gi-
tar, far sang, så munnspill og kam med matpapir. Han 
ble sendt på orgelkurs med domorganist Lars Mæland 
som lærer, men noen omstendigheter gjorde at orgel-
spill ikke ble veien videre. 

Etter obligatorisk skolegang ble det snekkerlære, og han fullførte med 
svennebrev og mesterbrev. Det ble også tid til friluftsliv, fotball og friid-
rett i ungdomstiden. Men han ville videre, og søkte Høyskolen for Arkitektur 
og Design i Oslo. Kom inn i 1960 og avsluttet med diplomeksamen høsten 
1964. 

Han fikk ansettelse som utstillingsarkitekt i A.S Byggetjeneste i Oslo, var 
der noen år, ble headhuntet til etablering av Nordenfjeldske Byggcentrum i 
Trondheim, gjennomførte dette som utstillingsarkitekt. Var med på å plan-
legge og gjennomføre den internasjonale Fiskerimessen i Trondheim 1969. 
Som avslutning ankom gruppen den røde løper til Palmehaven, Britannia Ho-
tel, og spiste middag sammen med kong Olav! 

Igjen headhuntet til Stavanger, for å være med på etablering av Stavanger 
Byggtjeneste. 
 

En epoke var over 
Søkte og fikk ansettelse som utviklingsarkitekt i Norsk Hydro i Notodden i 
1969. Det ble utvikling av produkter av selskapets råvarer og som førte ham 
videre til Norsk Hydros produksjonsbedrift i Drammen. Her som utvikler, 
produksjonsansvarlig og salgsansvarlig. Opprykk til disponent, og var der i en 
del år. En god og lykkelig tid med mange mindre, men også store og spennen-
de prosjekter. Nevnes: Det Norske Veritas, Høvikodden, Norges Bank, Fyl-
kessykehuset i Lillehammer. 

Pga. konkurranse i markedet ble det foretatt fusjon med tilsvarende be-
drift, hvorpå han fortsatte som disponent med ansvar for utvikling, salg og 
kundekontakt. Det var mange gode år, men også etter hvert vanskelige tider 
i byggebransjen. 
 



                                                       Kongshaug-nytt  Nr. 2 2023 Årgang 35                                              13                                                                                               

 

 

1989: Etablerte Birger Bjørnstad Arkitektfirma 

Han hadde gjennom tidligere prosjekter opparbeidet ett betydelig nettverk, 
og ble bla. invitert som sakkyndig av Oslo-firma til Sykkylven, for vurdering 
av lokal bedrift. Medvirket ved etablering av flere hoteller og restauranter i 
Oslo, og Aker Brygge spesielt. Her ble hans interesse for god mat født. Nye 
kjøkken skulle innkjøres og prosjekterings-gruppen ble prøvesmakere. 

Som leverandør til hoteller og restauranter kom han i kontakt med Framnes 
Innredninger – han hadde mange besøk til Sandefjord i den forbindelse. 
Slutten av 1980-årene og begynnelsen av 1990-årene ble vanskelige år i byg-
gebransjen, det ble lengere mellom prosjektene. I 1995 var det stopp, ikke 
ett prosjekt i ett år.  

Begynnelsen av 1990-årene ble et vendepunkt på mange måter.  

Opplæring for bruk av datamaskin, tekstbehandling og e-poster med vedlegg, 
filbehandling, fra tegning for hånd og vinkelhaker, til tegning på datamaskin 
AutoCad, prosjektsamarbeid hvor alt ble digitalisert. 

Han traff Ingrid som ble kona hans, og de 
flyttet til Sandefjord i 1992.  

 Utførte tegninger av Sandefjords-motiv 
1995. Renoverte eldre hus, solgte og kjøp-
te et annet. Utviklet og bygget der de bor 
i  dag. Holdt foredrag med tegninger og 
bilder av Hjertnespromenadens bevaring i 
Loge Kongshaug sammen med Bjørn Kvar-
nes, Foreningen Gamle Sandefjord. Traff 
bror Bjørn Solberg—invitert til medlem-
skap i Logen, innvielse 26. april 1996. 

 
Orgelet har han hatt med seg det meste 
av livet, mest som lyttende, men også noe 
koralspill in spe. 

Logen hadde bruk for organist, og etter 
litt overtaling, ble det orgelkrakken i 
mange år. Først fra 1997 – 2001, så hele 
perioden fra 2005 – 2017. Herolden gir 
deg en spesiell takk for flott stemning i 
salen i hele denne perioden. 

 
Etter hvert som årene fulgte, ble det stor yrkesmessig aktivitet lokalt i 
Vestfold for hans firma. Med nye verktøy og nye kontakter, er det prosjek-
tert større næringsbygg, villaer og fritidsboliger. Gjennom prosjektene, 
godt og konstruktivt samarbeide med lokale utførende firmaer, firmaer i 
andre fagområder og saksbehandlere i Sandefjord kommune.  
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Siste prosjekt som ansvarlig prosjekterende og ansvarlig søker, er en villa i 
Skjellvikaveien i Sandefjord, ferdigattest 2020.  

Nå nyter han pensjonistens liv, men er ikke bare i ro. 

Hus og hage trenger stell og vedlikehold og videre utvikling. Kroppen gjør det 
samme, har begynt bevisst mosjon for sunnere liv og bedre velvære. Godt 
støttet av Garmin pulsklokke. 

 
Daglig avislesing og nyhets-oppdatering, og gjennomgang av faglig informa-
sjon som mottas fortløpende. Matoppskrifter, matlaging og kjøkkenet er 
blitt hans hobby. Fotturer i skog og mark, går bare over veien for å komme 
inn i fint, kupert skogsterreng her oppe i Hasleåsen. Stier på kryss og tvers. 
Fotballkamper på TV, klassisk musikk på You Tube, brukes det tid på. Tegning 
og maling er også med innimellom. Så hender det at han setter seg til det an-
skaffede kirkeorgel, og spiller koraler fra Koralboken.  

Vel overstått 85-års dag, nå kan du komme i logesalen og bare slappe helt av. 

ÅBE.  

 
 
_________________________________________________________ 
 
Kåre Jan Frednes fyller 80 år 

Kåre Jan er Sandefjordsgutt. Født i gamle Sandar 
som nr. tre av fire gutter. Skolegangen ble folkeskole 
på Haukerød, mer ville han ikke. Arbeidslivet lokket, 
og han fikk jobb som visergutt på sykkel.  

Etter konfirmasjon lokket sjølivet, og han fikk jobb 
som messegutt på hvalkokeriet Thorshøvdi fra rede-
riet Thor Dahl. Sjøsyke slapp han lett i fra, den kunne 
lure litt på overfarten i mørke høstkvelder sydover til 
«isen», men var ikke plagsom. Han fikk også prøve seg 
i maskinen på hvalbåter i fem sesonger fra samme 
rederi. En sesong varte fra ca. september til slutten 
av april neste år. Fikk også jobb med å kjøre gravema-

skin i firma Larsen og Skaara i sommersesongen. Noe måtte han ha å holde på 
med hele tiden. 

Ham ble gift med Laila og de fikk en gutt og en jente, deretter fire barne-
barn og så fem oldebarn. 

Den militære plikttjenesten 1963-64, ble avtjent i leiren på Hvalsmoen ved 
Hønefoss, her ble han etter hvert instruktør på motor og maskinførerskole.  
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I 1968 ble hans far syk og kunne 
ikke drive med transport, og han 
overtok firmaet. Kjørte med tipp-
kjøring, fyllmasse, noe for Statens 
Vegvesen og noe for firma Jotun, 
det gikk i både snøbrøyting, sand-
strøing og mye annet. 

1985 ble det kontrakt med trans-
portfirmaet Håkull fra Stavanger. 
Videre kontainertransport for 
andre befraktere, med last over 
hele Sør-Norge. 

I 2001 ble firmaet solgt og han begynte på lageret til Jotun. De hadde plas-
sert varene rundt i hele fylket, for rask forsendelse til sine kunder.  Det 
var lagerlokaler i Borgeskogen, Tønsberg og flere steder. Han fikk ansvaret 
for til enhver tid å holde rede på og klarere bestillinger. 

I 2005 valgte han å pensjonere seg med AFP som 62-åring. Han har ikke 
hatt tid til noen spesifikk hobby, men når det ble en god sommerdag, var 
campingvogna fin å ha for både ham og familien. «Campingen på Langeby» har 
vært hans andre sommerhjem, men de har også besøkt mange steder i Nor-
ge, helt opp til Tromsø og Nordkapp. 

 

Logetiden 
Frank O. Eriksen, som han kjente fra transportbransjen ble hans fadder, og 
fikk ham med i vår loge den 3. april 1995. 

Han har hatt følgende verv i logen: Undermesters HA, Overmesters VA, Yt-
re Vakt, og inspektør i tre perioder. Ble tatt opp i Leir Vestfold, og der har 
han vært Leirvakt og Inspektør. 

I over tjue år var han med på dugnadsarbeide i Ordenshuset, fra utskifting 
av stjernehimmel i logesalen, til ombygging av hele underetasjen til øvelses-
sal, bibliotek og museum. Stor takk for utmerket utført arbeid!   

Vi ønsker deg vel overstått 80-årsdag, og ta med gode hilsener på veien vi-
dere. 

ÅBE  
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Bjørn Harald Hørnes fyller 80 år 

Bjørn er født i Horten 6. mai 1943, og hadde sin 
skolegang på folkeskole, realskole og gymnas der.  
Han var i mange år «på andre siden av pennen» i 
Kongshaug nytt, og gjorde intervjuer med brødre i 
anledning deres runde dager. Denne gang er det 
hans tur til å fortelle litt fra sitt liv og levned. 
Han ble tidlig kjent med Liv som skulle bli hans livs-
ledsagerske, til nå i 60 år. Hun var bare 17 år da de 
møttes. 
Førstegangstjenesten ble gjennomført som fjern-
skriver/chifferoperatør i indre Troms, på Hegge-
lia/Sætermoen. Han måtte ha ekstra sikkerhets-
klarering for å kunne gjøre denne tjenesten, brukte 
safe for oppbevaring av kodene. Han fikk kontroll 
en gang, og da kom det frem at dette med sikker-

het ikke ble tatt så alvorlig andre steder, ut med papirene og inn med bar-
flasker. Hos han var alt i orden.   

Etter forsvaret ble det en jobb på Sotra som lærer i barneskolen, på den tid 
en jobb langt utenfor allfarvei. Men det måtte ha vært interessant for dette 
med undervisning skulle bli hans yrkesretning for fremtiden.  

Som 20-åring tok han Eik Lærerhøyskole i Tønsberg for allmenfaglig linje i to 
år. I 1967 ble det giftemål med Liv, og de fikk etter hvert to sønner. De flyt-
tet til Sandefjord og Bjørn fikk jobb på Sande skole. Der ble han i 4 år. Der-
etter flyttet han over til Liv på Gokstad skole. Der ble de i til sammen over 
80 år til pensjonistalder. Tydeligvis en arbeidsplass de trivdes på. 

Bjørn har flere interesser, først og fremst historie og lokalhistorie som vi 
kommer tilbake til, men også idrett. Han var i ungdommen med i FK Ørn Hor-
ten, og var bla. på treningsleir i en uke i Danmark i 1960. Kontakten med de 
som han bodde hos der nede, er beholdt for ettertiden i tre ledd.   
Familien var meget engasjert i orientering, dro land og strand rundt på kon-
kurranser, De var også med på å reise og drive en campingplass for 4000 o-
løpere en uke gjennom flere år på Grevle gård, syd for Stavern! De holder 
fortsatt kontakt med fem par fra den tiden, og har koselige mimrekvelder 
sammen. 

Bjørn ble med i bedriftslaget, SALÆR, da de ankom Sandefjord. Bedriftsid-
retten, særlig fotball og håndball, var stor på 1970-80 tallet. Med faste sider 
i Sandefjord Blad. Etter hvert ble han medlem av Sandar Historielag og Lo-
kalhistorisk Senter på Pukkestad. 
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Bjørn ble med i Loge Kongshaug i 1993 med Lars-Erik Hansen som fadder. 
Han hadde en tid jobb i Lars-Eriks bokhandel i Larvik, men han lengtet tilba-
ke til klasserommet, så det ble en kort episode.    

Bjørn ble logens sekretær, og var på vei opp «stigen» til UM, OM og Eks 
OM. Dessverre ville ikke kroppen være med på det, det ble operasjoner i 
hofter og rygg, som satte en stopper for det.  

Han har holdt flere foredrag om området rundt Gokstadhaugen. 

Vi takker deg så langt for din innsats for Logen, og vil gjerne fortsette å 
bruke din kunnskap i fremtiden. 
 
Gratulerer med vel overstått 80-årsdag! 
 
ÅBE  
________________________________________________________ 
 
       

 
 
 
 
 
 

 
________________________________________________________ 

Gratulerer med dagen !!! 
Årets festdag ble innrammet med solskinn og stor oppslutning rundt fei-
ringen av 17.mai i Sandefjord. Borgertoget var innholdsrikt og langt! Og på 
slutten av toget viste Odd Fellow-ordenen sin tilstedeværelse og deltok i 
feiringen.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 TOG 

07.09  

Ola Fjeld 70 år 

21.09  

Oddvar Myklebust 60 år 

Vi gratulerer 

Mange brødre og søstre presenterte OddFellow-ordenen i toget, og fikk takten fra Tromme-
korpset som avsluttet Borgertoget etter 35 års innsats i Sandefjord.  
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Minneord over Tormod Dingstad. 
 

 
Lørdag 27. mai gikk vår bror Tormod Dingstad bort, 103 år. 
Tormod ble eldre enn det de aller fleste av oss vil oppnå, og 
han ville nok beskrevet livet sitt som et godt og fredfullt liv.  
 
Tormod ble født 30.november 1919, og vokste opp på gård i 
Hobøl i Østfold. Sønn av en bonde, og det ble også hans yr-
ke.  
 

Etter 2 år på Landbruksskolen på Kalnes i Sarpsborg fikk han jobb som agro-
nom på en storgård på Furnes på Hedemarken. Dette var under krigen og en av 
hans oppgaver var å sysselsette dagarbeidere og husmenn. Tormod har siden 
beskrevet dette som noe av det tøffeste han har hatt ansvaret for. Da skulle 
arbeiderne plukkes ut for dagsarbeid og i en tøff tid med mangel på arbeid 
kunne det bety mye å få et arbeid eller bli avvist. 
 
Siden Tormod ikke var odelsgutt, ble det til at han forpaktet jord. I 1947 gif-
tet han seg med sin Astrid og etter litt flakkende tilværelse på ulike gårder, 
kjøpte de Goli gård sør for Klinestad. Her drev Tormod gården frem til 1990 
hvor sønnen Tor Christian overtok. Da flyttet Tormod og Astrid til Cubusgår-
den. Der ble de resten av sine liv. 
 
Tormod fikk påvist en kreftsvulst i magen noen måneder før sin bortgang. Han 
bodde stort sett hjemme i hele sykdomsperioden, men noen dager før hans 
bortgang ble han lagt inn på sykehuset og der ble han værende til sin død 27. 
mai. 
 
Selv ble jeg kjent med Tormod tidlig på 70-tallet. Som bakersønn og oppvokst 
i støy og melstøv, ble søndagsturer til Tormod og Astrid på Goli noe jeg og 
søstrene mine så frem til. Her hoppet vi i høyet og lekte med dyra. Og innimel-
lom ble det jordbær og fløte i hagen.  Senere fikk jeg min første sommerjobb 
på jordet til Tormod. Her plukket vi jordbær til 50 øre kurven og bonusen var 
at vi kunne spise så mange jordbær vi ville. 
 
Tormod vil huskes som en mild, vennlig og klok bror, som alltid stilte opp for 
vår loge. 
 
Vi lyser fred over Tormods minne. 
 
Chr.  
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En Bauta i Odd Fellow Ordenen ble 60-års Veteran 

 

Onsdag 29. mars d.å., satte Eks OM Svein Harald Sataslaatten og underteg-
nede, Eks OM Yngve Trydal, seg på toget for å reise til Oslo. Vi skilte oss ut 
fra de andre reisende der vi satt i «kjole og hvitt» i stedet for 
«hverdagsklær» som de alle andre. Målet vårt mål for reisen var å besøke 
Odd Fellow Ordenen i Stortingsgaten 26 i Oslo og Loge 1 Norvegia som skul-
le tildele 60-års VeteranJuvèl til en svært oppegående og meget aktiv bauta 
i Odd Fellow Ordenen, SDSS Kjell-Henrik Hendrichs. 

Allerede på stasjonen i Sandefjord fikk vi en hyggelig overraskelse som fak-
tisk varte hele veien til Oslo. Et godt voksent par kom bort til oss og lurte 
på om vi var «Odd Fellows»? De hadde reagert på livkjolene vi bar og leir-
ringene våre. Det viste seg å være Arild Helge Johansen med frue som beg-
ge var Odd Fellow medlemmer fra Tromsø, hadde barn og barnebarn i Lar-
viksområdet og hadde kjøpt seg «sommerhus» der som de brukte flittig året 
rundt. Nå var de på vei til Gardermoen og videre hjem til Tromsø etter et 
lengre opphold her, og vi hadde en trivelig reise til Oslo der praten gikk livlig 
og tiden forsvant som en røyk. 

Vi kom til Stortingsgaten 26 og fant frem til salongen. 
Vi var blant de første og satte oss ned, og snart kom 
det flere som vi kom i prat med. Eks OM Svein Harald 
Sataslaatten traff også noen kjente fra hans tidligere 
loge, og smått om senn kom det også tre kjente fra 
vårt distrikt. Så sammen med SDSS Randulf Meyer fra 
Loge 40 Vern, Eks Stor Kap Kjell Henriksen Aas fra Lo-
ge 48 Færder og Eks DSS Turid Tuft fra Rebekkaloge 

95 Kristin, ble vi 5 representanter fra Distrikt 8 Vestfold.  

Noe før kl. 19:00 ble vi ført inn i den gamle, ærverdige 
storsalen der møtet ble åpnet av Loge 1 Norvegias 
Overmester, Hans Jørgen Hægh. Når vi kom til kvel-
dens tildeling av 60-års Veteranjuvel, ble først 7 spesi-
elt inviterte Rebekkasøstre hentet inn sammen med ju-
bilantens kone, Synøve Eikli Hendrichs. Deretter ble 
Stor Sire Geir Småvik med Storembedsmenn, hentet 
inn i salen for å forestå tildelingen av dagens 60-års Ve-
teranJuvel. Veteran-ritualet var «ny-skrevet» og jeg må 
si at jeg ble overrasket og meget imponert over den enkle og lettfattelige 
ordsettingen som forfatteren hadde brukt. Og spesielt og morsomt var det 
også at «forfatteren» var selveste SDSS Kjell-Henrik Hendrichs. Vel, vel, 
kanskje ikke så overraskende egentlig….  

Stor Sire Geir Småvik hol-
der tale 

 Europeisk Stor Sire 
Morten Buan 
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Det hele ble avsluttet med at Jubilanten gikk frem for sin kone, gjorde et 
lett bukk og tilbød henne armen hvoretter de gikk rolig og verdig, arm i arm 
ut av salen etterfulgt av de presiderende embedsmenn og inviterte gjester. 
Så ble logen lukket av Loge 1 Norvegias OM Hans Jørgen Hægh, og brødrene 
ført ut av salen. 

Etter et opphold i salongen med et glass «sprudlevann», ble vi 
ført inn i spisesalen til et velsmakende måltid og mange vel-
valgte ord. Vi hadde bestemt oss og tatt kontakt med logens 
Undermester bare noen få dager før tildelingen for å høre om 
det var mulig å få inn et par til. Det skulle han få til, og da 
spurte jeg likeså godt om det ville være mulig for min kollega å 
fremføre en liten egenkomponert «trudelutt» til veteranen 
under måltidet? Og det skulle han også finne plass til. 

 

 

Men ritualet tok tid, sent kom vi til bords og talene ble mange. Det begynte 
med SS Geir Småvik etterfulgt av Euro SS Morten Buan, så SDSS Kjell-
Henrik Hendrichs og flere andre. SDSS Kjell-Henrik Hendrichs la stor vekt 
på i sin tale, en dyptfølt takknemlighet overfor sin kone, Synøve Eikli 
Hendrichs, for hennes tålmodighet overfor hans mange fravær hjemmefra 
med bakgrunn i foredrag og historie tilknyttet Odd Fellow Ordenen  

Plutselig en overraskelse: Undermester fortalte at det ville bli en kort pause 
før siste taler og en liten sang. Da for-
sto vi at vi måtte forlate selskapet uten 
å synge hvis vi skulle rekke siste tog 
hjem.  

Men da vi var rett overfor Kjell-Henrik, 
ropte noen på Svein Harald. Han stop-
pet opp og dermed tok jeg ham i armen 
og sa: «Syng! Ta sangen nå, vi har tid til 
det!». Og Svein Harald sang «Bror, du 
har fått din juvèl..».   

 

Det var moro å se Kjell-Henriks ansikt for-
andre seg fra overraskelse og skepsis til et smil. Og vi løp ut til garderoben i 
dundrende applaus!   YT 

SDSS  
Kjell-Henrik Hendrichs  

Et utsnitt av selskapet 
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Tilbakeblikk på Kongshaug – Nytt 1996 – 1997 

 
Det ble utgitt fire Kongshaug – Nytt i 1996.  
 
Charles Dickens har gitt oss disse ord på veien: «Ingen har levd forgjeves 
som har lettet byrdene for en annen». 
 

Se ikke klagende tilbake på det forgagne  
              Det vender aldri tilbake  
               
              La klokskap forbedre dagen i dag,  
              Den er din 
 
              Gå den dunkle fremtid i møte uten frykt.  
              Og med et tappert hjerte.  

Henr W. Longfellow.  

 

Nyttårsballet ble arrangert 13. januar med 91 feststemte deltakere.  
 
Odd Fellow medlemmer i Vestfold 1. januar 1996. nr.15 – 133, nr.26 – 148,  
nr.27 – 119, nr.40 – 10, nr.48 – 113, nr.85 – 58, nr.117 – 80, nr.120- 61.  
Til sammen 818 medlemmer.  
 
Mandag 11.03 var det bedriftsbesøk hos Santec Norge A/S med 40 brødre 
mandag 25.03 klubbaften m/damer forfatter Øyvind Thorsen kåserte om 
sine bøker, det var ca. 75 til stede. Vi inviterte brødre fra nr.48 Færder 
og Rebekkaloge nr. 37 Verdande.  
 
Mandag 6.mai var siste møte i vårterminen 45 brødre var til stede.  
 
26.10.1996 Festloge, Logen feiret 70 års jubileum. 28.10. klubbaften, besøk 
hos bror Leif Aasen vi fikk se en unik samling radioer, grammofoner, tele-
foner, m.m. 
 
28.11 var det besøk til nr. 16 Himingen 15 brød ble med på turen. 
 
1997 ble det utgitt 4 Kongshaug -Nytt.  
 
Mandag 3.februar var det en innvielse med  
75 brødre i salen, vi hadde besøk fra nr. 16 Himingen, nr.26 Svenør, nr. 48 
Færder, nr.91 Skaugum. Han som ble innviet denne dagen er fortsatt med-
lem.  



                                                         Kongshaug-nytt  Nr. 2 2023 Årgang 35                                                    22                                                

 

 

Mandag 3.mars var det instruksjon ved DDSS Rolf W. Olsen 48 brødre var 
til stede.  OM refererte et brev fra A/S Stockflethsgt.22 om at Hans Ivar 
Hansen overtar som restauratør fra 01.04.97.  
 
17.mars gradspassering i Det Gode Vennskaps Grad besøk fra nr.48 Færder, 
nr.118 Oseberg 89 brødre i salen. 
 
02.04 besøk til nr.40 Vern innvielse 14 brødre fra Kongshaug deltok.  
 
5.mai ble det valgt nye embedsmenn for perioden 1997 – 1999 OM Reidar 
Bjørkmark, UM Frank O. Eriksen, Sekretær Erling Riisnæs Kasserer Ulrik 
Aronsen, Skattmester Bjørn Olav Olsen.  
 
Klubbaften 8. september besøkte vi Storskolen i Bugården, hvor vi fikk en 
interessant omvisning, og en orientering om utbyggingen 25 brødre var til 
stede, bror Kjell F. Moe som er ansatt ved skolen ledet klubbaftenen.  
 
Klubbaften 13.oktober fikk vi besøk av Knut Evensen fra firma Johan Even-
sen og sønner, som fortalte om Bandar Abbas Ekspressen en tur gjennom 
Europa og Midt Østen, en tur på 16000 km, interessant foredrag med  
35 brødre til stede.  
 
25.oktober festloge med 72 deltakere. 
O.L.L. 
________________________________________________________ 

Kort besøk 

Denne tittel er hentet fra vårt vokabular. «Kort innpå» er en informasjons-
avis som bringer meldinger som det haster litt med, mellom hvert nummer av 
Kongshaug nytt. Med dette «Kort besøk» drar vi hjem til noen av brødrene, 
for å se dem litt nærmere i kortene. På nordnorsk «Korsen har du det?». Vel 
må vi ringe og avtale på forhånd, men kjenner vi egentlig til hvordan det 
står til i de tusen hjem?  

Vi velger å starte med et vårbesøk hos br. Gunnar Kjøll og Solveig Johansen 
på Vesterøya. Her har de bodd siden 1991 i et hus bygd 1979. Litt ombyg-
ging ble det i 2001, i forbindelse med en veritabel orkan som tok med seg 
litt av taket.  

Gunnar kjenner de fleste av brødrene, hans kunnskap til tall og datoer er 
velkjent. De fleste av oss har nok fått en telefon med «Kjære broder, gra-
tulerer med dagen!».  
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Han har rundet 26 år i Loge Kongshaug, men hans gjøren og laden der, er ikke 
tema denne gang. 
 
Solveig holder en meget flott hage. Særlig nå på våren med blomstring av 
mange typer blomster og busker, se bare på de flott Magnolia- buskene som 
blomstrer på bar kvist!  

Takk for meg, kaffen, rundstykkene og kaken. 
ÅBE 

________________________________________________________ 

Generalforsamling avholdt i Stockflethsgate 22 AS den 3. mai i salongen 
 
Tilstede ca. 45 personer inkludert styremedlemmer. Selskapet består av de 
fire Loger i Ordensbygget som har 350 aksjer hver, og er representert ved 
sin Overmester. Tre av logenes Overmestre var til stede, og Loge Færder 
møtte med UM, da OM hadde forfall.   

Leder Helge Petter Klavenes måtte melde forfall grunnet sykdom, og møtet 
ble derfor ledet av Trond Anderson. Han leste årsmelding som ble vedtatt 
med en liten endring. 

Regnskap og budsjett ble lest av Toril Nor for 15. gang. Alt ble vedtatt uten 
anmerkninger 

Et forslag fra nr. 15 Kongshaug om belysning/profilering av husets forside, 
ble vedtatt videre utredet. Avtalen med restauratør skal også diskuteres.  

To medlemmer har valgt å tre ut av styret, Kari Lilleby fra nr. 120 Gaia og 
Per Harald Øvrum Knudsen fra nr. 48 Færder. Det to nye er Ole Henrik Pet-
tersen fra nr. 48 Færder og Gunn Wold fra nr. 120 Gaia.  

Leder Åge B. Eriksen fra prosjekt for Bibeliotek og Museum, leste årsmel-
ding fra prosjektgruppen, og takket for godt samarbeid med Husstyret, samt 
takket for samarbeidet til de som har valgt å tre ut av prosjektet, og ønsket 
dem god Odd Fellowreise videre. 
Møtet ble avsluttet med servering av snitter og kaffe.  

  Gunnar holder oversikten. og Solveig gjør jobben 
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Nytt styre 2023-2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ÅRSMELDING 

Stockflethsgate 22 AS 2022 – 2023 

Org nr. 932 706 385 

Siden generalforsamlingen 9. mai 2022 er det avholdt 11 ordinære styremø-
ter inkl. konstituerende styremøte 9. mai 2022. 
Det er avholdt ett styremøte sammen med overmestrene i høst angående vår 
restauratør og anskaffelse av ny. 

Styret har bestått av: 

Styremedlem/ leder:  Helge Petter Klavenes  Loge nr. 15 Kongshaug 
Varamedlem:    Arne Olav Nyland   Loge nr. 15 Kongshaug 
Styremedlem/sekretær:  Eidi Storvik Paulsen   Loge nr. 37 Verdande 
Varamedlem:    Anne-Brit Arvesen   Loge nr. 37 Verdande 
Styremedlem:    Trond Anderson   Loge nr. 48 Færder 
Varamedlem:    Per Harald Øvrum Knudsen Loge nr. 48 Færder 
Styremedlem:    Kari Lilleby    Loge nr. 120 Gaia 
Varamedlem:    Anne Line Lunde   Loge nr. 120 Gaia 
Styremedlem/regnskap  Toril Nor     Loge nr. 120 Gaia 

 

Fra venstre: Anne-Britt Arvesen, Eidi Storvik Paulsen, Toril Nor, Trond Anderson, Gunn Wold, 
Arne Olav Nyland og Anne Line Lunde. Helge Petter Klavenes og Ole Henrik Pettersen var ikke 
tilstede. 
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Økonomi står alltid sentralt i arbeidet i styret, og Toril Nor vil redegjøre for regnskap 
og budsjett under punktet regnskap/budsjett i agenda. 
Styret forespør eierne ved investeringer over kr. 50.000.- 
Stockflethsgate 22 AS har på tross av vanskelige år god økonomi. 

Styrets arbeide i 2022 – 2023: 

Reparasjon av murvegg mot bakgården. 
Materiell til reparasjon ble innkjøpt og stillaser ble satt opp høsten 2021. Vi ventet på 
godvær for å kunne sluttføre dette. Ved hjelp av flotte logebrødre ble dette utført på 
dugnad og ferdigstilt ved St. Hans tider 2022. Med denne ordningen ved å utføre alt på 
dugnad sparte vi ca. kr. 600.000.- 

Varmeovner i logesal. 
Nye varmeovner i logesalen er montert og ferdig utført til åpning av logen høsten 2022. 

Nytt lyd og lyssystem 
Nytt lyd og lyssystem ble installert til åpning av logen høsten 2022. Det har vært ut-
fordringer i forhold til et nytt system, da det tar tid å sette seg inn i det forskjellige 
programmer. Styret søkte Storlogen om tilskudd på kr. 30.000.- og har mottatt dette. 

Teleslynge i spisesalen. 
Teleslynge er ikke montert, kostnader til dette er avsatt i regnskapet. Arbeidet videre-
føres i 2023. 

Lukt fra matavfall i kjelleren. 
Det er nye avsug i kjellernedgang. Når temperaturen stiger blir lukten mer fremtreden-
de. Vi har hele tiden fokus på dette, og det blir fulgt opp kontinuerlig. 

Utleielokaler i 1. etg. 
Alle lokaler er utleid. Solfilm på vinduene til leietakere er montert høsten/vinter 2022. 

Restauratør 
Vi fikk 30. september 2022 oppsigelse fra vår restauratør. Mange ble kontaktet for mu-
lig interesse til overtakelse, Det var dårlig timing etter lange tider med covid hvor kok-
ker og servitører har hatt vanskelige tider. Vi var heldige og fikk ny restauratør fra. 1. 
februar 2023. På grunn av situasjonen vi er i nå, håper vi på forståelse for at vi klarer å 
rydde opp i en del problemer før oppstart i høst 2023. 

Prosjekter under arbeid. 
Skifte sikringsskap bak overmesterstolen, nødvendig materiell er bestilt, arbeidet vil bli 
utført så fort det er praktisk mulig. 
Rensing og polering av gulv i spisesal, mottatt pris, utføres så snart leverandør har mu-
lighet. 
Lekkasjen på taket må undersøkes. Det er satt av midler til denne reparasjonen for 
2023. 
Generelt. 
HMS er fulgt opp i henhold til regelverket vi må følge. Vi har et flott logehus med flere 
møterom. Stor sal i u.etg. som kan brukes til øvelser og leies av brødre og søstre til pri-
vat bruk. Styret takker alle som har bidratt med kompetanse og dugnadstimer. Uten 
dette hadde ikke vårt fine og brukervennlige logehus hatt den standard det har i dag. 

Sandefjord 03.05.2023 
Trond Anderson 
Styre i Stockflethsgate 22 AS 
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ODD FELLOW 

Loge nr. 15 Kongshaug 

Stockflethsgate 22, 3210 Sandefjord 
I.O.O.F 

 

 

  Valgte Embedsmenn for perioden 2023-2025 

                      Storrepresentant (Storrepr/SR)  Sigurd Vestly 

                      Overmester (OM)    Oddvar Myklebust 

                      Undermester (UM)    Helge Petter Klavenes 

                      Sekretær (Sekr)    Yngve Trydal 

                      Skattmester (Skm)    Fred Magne Olafsen 

                     Ceremonimester (CM)   Svein Harald Sataslaatten 

                      Kapellan (Kap)    Øystein Mathisen 

 

 

 

  Valgte Medlemmer til Logens Nevnder for perioden 2023-2025 

 

  Nevnd for Styrkelse og Ekspansjon 

  Eks OM Sigurd Vestly (leder)  –  Eks OM Svein Trollsås  –  Eks OM Kjell A. Olsen  –   

  Bror Arne Olav Nyland  –  Eks OM Svein Harald Sataslaatten  –  Bror Trond O. Gundersen 

  Vara: Eks OM Yngve Trydal 

 

  Nominasjonsnevnd 

  Eks OM Svein Trollsås (leder)  –  UM Helge Petter Klavenes (Nytt fra 2023: Påtroppende UM skal være 

  medlem av Nominasjonsnevnd)  –  Eks OM Lars Johannes Kristiansen  –  Bror Kaare A. Mathisen  –  
  Eks OM Reidar Bjørkmark. 

  Vara: Eks Storrepr Fred Magne Olafsen 

 

  Finansnevnd 

  Bror Trond O. Gundersen  –  Eks Storrepr Olav Lars Løvoll  –  Bror Bjørn Olav Olsen. 

  Vara: Bror Kåre Jan Frednes 

 

  Revisjonsnevnd 

  Bror Runar Bjørnerud  –  Bror Jens Tørnby  –  Bror Kjell Fredrik Moe. 

 

  Yngve Trydal  (sign) 

  Sekretær, Loge 15 Kongshaug 
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Vi utfører oppdrag i Vestfold innen rehabilitering, 

snekring, belistning, legging av parkett, maling 

Helgerødvn. 50   3228 SANDEFJORD 

Tel. 21423650/90595107 

E-post: post@vestlyvedlikehold.no 

 

ALT I MALERARBEID 

Totalrenovering av bad    

Flislegging, Gulvavretting, Godkjent  

våtromsbedrift                 

 

- Senteret for proffene og for 

deg som er opptatt av kvalitet! 

• Flis m./tilbehør 

• Maling, tapet og gulv m./

tilbehør 

• Kvalitetsvask 

• Lister, terassegulv, søyler 

m.m 

• Hågasletta 2, 3236 SandefjordTele-

fon:3347777 

 

Kontakt oss for oppdrag innen: 

Utvendig og innvendig maling, 

Våtromsarbeider og legging av 

gulvbelegg. 

Adresse: Nordre Kullerød 17 C , 3241 SANDEFJORD 

Telefon: 33 47 91 10, e-post: oesten@bjorvik-haugen.no 

Løftespesialisten 

Ragnar Allum 

E-mail : ragnar.allum@sis-sandefjord.no 

Mobiltlf. : 90 93 00 35  - Privat tlf. : 33 47 42 74 

Kontroll og sertifisering av : 

Kraner og løfteutstyr 

SIS-Sandefjord AS 

Raveien 191 B 

Postboks 2046,  3202 Sandefjord 

 

I N N T E K T E N E  F R A  

 A N N O N S E N E  G Å R  T I L  
G O D E  

 S O S I A L E  F O R M Å L !  

 

. . . O G  D E T  E R  P L A S S  
T I L  F L E R E  A N N O N -

S E R  ! !  

mailto:ragnar.allum@sis-sandefjord.no


                                                         Kongshaug-nytt  Nr. 2 2023 Årgang 35                                                    28                                                

 

I redaksjonen: 

Redaktør: Herold Åge B. Eriksen, abe-eri@online.no 

Lay-out:Trond O. Gundersen, trogun@sfjbb.net/ Arild Larsen, 
arild.larsen@sfjbb.net 

Øvrige medlemmer i Nevnd for redaksjonelt arbeid:  Christian Holte-Nilssen, 
Yngve Trydal, Rolf Sætre , Olav Lars Løvoll 

Utgivelse 09. juni 2023 

Vårterminen er over og sommeren står for døren. 
I skrivende stund kjennes solens varme etter en 
heller kald mai. Redaksjonen ønsker alle medlem-
mer med familie en flott sommer inntil vi sees 
igjen til høstens møter. 


